



958, rue Main
Ayer's Cliff QC J0B 1C0
Tél. : (819) 838-5006
Fax : (819) 838-4411

AVIS PUBLIC

Veillez prendre avis que, lors d'une séance du conseil tenue le 1 juin 2020 la Municipalité du Village d'Ayer's Cliff a adopté le règlement 2020-08 intitulé « **Règlement 2020-08 abrogeant le Règlement no. 2018-09 concernant le traitement des élus** »

Le **Règlement 2020-08** est entré en vigueur le 5 juin 2020.

Tout intéressé peut prendre connaissance dudit règlement aux heures habituelles du bureau situé au 958 rue Main à Ayer's Cliff, soit du lundi au vendredi de 9 h à 16 h.

Donné à Ayer's Cliff ce 5 juin 2020.

Bastien Lefebvre
Directeur general / Secrétaire-trésorier

PUBLIC NOTICE

Be informed that at a session of its Council held on June 1st, 2020, the Municipality of the Village of Ayer's Cliff adopted By-law no. 2020-08 entitled « **By-law no. 2020-08 repealing By-law no. 2018-09 concerning the remuneration of elected officials** »

By-law 2020-08 came into force on June 5th, 2020.

All interested parties may consult the said by-law during regular office hours at the municipal office located at 958 Main Street in Ayer's Cliff.

Given in Ayer's Cliff, this June 5th, 2020

Bastien Lefebvre
Director General / Secretary-treasurer
